
Referat FAU-møte Rosseland skule 13.04.2023 

Tilstede:  

Espen Berge (1 trinn) 

Siv Adele Johannesen (2 trinn) 

Henning Stokkeland Olsen (3 trinn) 

Jeanette Braut Svendsen (4 trinn) 

Marte Ø. Sørmarken (5 trinn)  

Kenneth Olsen (6 trinn) 

Geir Soma (Rektor) 

 

Sak 23-22/23: Hjertesone Rosseland skule 

 FAU diskuterer forslag til plassering av skilter som markerer hjertesonen, samt 

skilting og markering på asfalten ved dropsonen. Lars (leder FAU) sender inn FAU sine 

ønsker/forslag til kommunen.  

Det er meldt inn bekymring rundt trafikksikkerhet ved parkering langs Kong 

Haakonsveg, fra krysset ved dropsonen i retning mot Eivindsholen. Utfordringen tas 

opp med kommunen. 

Sak 24-22/23: Foreldrealliansen- tiltak angående sosiale medier 

 Overføres til neste møte. 

Sak 25-22/23: Resultater foreldre –og elevundersøkelse 

 Geir informerer om resultater fra foreldre og elev undersøkelsene. Resultatene er 

jevnt over bra. FAU har ingenting å bemerke.  

 FAU ønsker lik gjennomgang av undersøkelsene fra SFO og OLWEUS når resultatene 

fra disse er klare. 

Sak 29-22/23: Klassekasser Rosseland skule 

 Skal det utarbeides retningslinjer for klassekasser på Rosseland? 

 Henning sjekker opp ulike alternativer. Saken føres videre til neste møte. 

Sak 30-22/23: 17 mai 

 Kenneth informerer fra 17 mai komiteen. Personer under 15 år kan ikke nytte Vipps. 

Det vurderes en ordning med «bonger» 

 Svein Arne (kasserer FAU) ordner vekslepenger. 

Eventuelt:  

 Neste møte blir torsdag 11.05.23 kl 19.30 


